
Jægerspris Bordtennis 

Referat fra generalforsamlingen 

Kignæshallen, Jægerspris 

Tirsdag den 17. marts 2025 kl. 19.45 

 

1. Valg af dirigent og referent: 

 Johan S. Hansen blev valgt som dirigent 

 Vicki Hansen blev valgt som referent. 

  

Johan oplyste, at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt jf.  

vedtægterne. 

 

2. Bestyrelsens beretning for 2024: 

 Thomas Lindholm fremlagde bestyrelsens beretning. 

 Beretningen blev godkendt. 

 Beretningen kan findes på foreningens hjemmeside 

            https://www.holdsport.net/klub/jaegerspris-bordtennis/sider/generalforsamlinger 

  

3. Forelæggelse af regnskab for 2024: 

 Jan Nielsen fremlagde regnskabet for 2024. 

 Regnskabet blev godkendt. 

 Regnskabet kan findes på foreningens hjemmeside. 

 

4. Forelæggelse af budget 2025: 

 Jan Nielsen fremlagde budgettet for 2025. 

 Budgettet blev godkendt. 

 Budgettet kan findes på foreningens hjemmeside. 

 

5. Behandling af indkomne forslag: 

 Ingen forslag modtaget. 

 

6. Valg til bestyrelse: 

Kurt Øhlenslæger blev valgt. 

Sally Charnley blev valgt. 

  

7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen: 

 Gudrun Jensen blev valgt. 

 Ingen yderligere blev valgt. 

            

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 Revisor Leif Nielsen blev valgt. 

Revisorsuppleant Thomas Skov Madsen blev valgt. 

 

  

https://www.holdsport.net/klub/jaegerspris-bordtennis/sider/generalforsamlinger


9. Evt. 

 HC som varetager materialer, anbefaler at bestyrelsen tager stilling til, 

            hvad “jobbet” skal indeholde. 

 Der er store udfordringer med bordene, og klubben får ikke den 

            fornødne hjælp fra firmaet. 

 Aftalt at bestyrelsen kontakter Bordtennis Danmark for juridisk hjælp, og 

            ellers bør bestyrelsen vurdere, om der skal skabes kontakt til en 

            advokat.  

 

 Forslag om at der tages bedre imod de nye 60+ medlemmer.  

 Mentorordning blev foreslået. 

 Aftalt at bestyrelsen tager problematikken op til drøftelse en onsdag i kaffepausen. 

 

 Dirigenten oplyser, at øl-ordningen om onsdagen ændres fremadrettet, således at 

            drikkevarer leveres af kantinen.  

Prisen er uændret. 

  

Referent Vicki Hansen 

Godkendt af dirigent Johan S. Hansen 

       

  

  

 


